
OBEC RADEŠíN
Radešín č.p.58
p.Bobrová
psč 59255

IČO 00599727

Zápis z jednání zastupitelstva č. 7/19 ze dne 18.6.2019 (19:00-20:00)
konané v zasedací místnosti obecního úřadu

1. Přítomni:
Ing. Kateřina Hodulíková X
Zdeňka Benešová X
Jan Filip X
Jaroslav Neubauer X
Ing. Radek Chocholáč X
Mgr. Jolana Tulisová X
(Vysvětlivky: X - přítomen, -- nepřítomen, O - omluven)

Hosté: občané Radešína a vlastníci nemovitostí v obci Radešín

Zastupitelstvo bylo po celou dobu jednání usnášeníschopné.

2. Jako zapisovatel byla určena Kateřina Hodulíková, jako ověřovatelé Jolana Tulisová a Zdeňka
Benešová.

3. Předsedající (starosta obce) přivítal přítomné a seznámil je s programem jednání.

Program:

1. Prezence
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele
3. Schválení programu
4. Projednání OZV, kterou se stanovuje úhrada vodného a stočného ve dvousložkové formě
5. Projednání ceníku vodného a stočného
6. Projednání Plánu investic do obecního vodovodu a kanalizace na roky 2019-2022
7. Projednání rozpočtového opatření 3/2019
8. Různé

Starosta navrhl schválit program jednání.
Zastupitelé hlasovali takto:
Pro: 6 hlasů; Proti: O; Zdrželi se: O

4. Projednání OZV, kterou se stanovuje úhrada vodného a stočného ve dvousložkové formě

Starosta seznámil přítomné s principy fungování OZV, kterou se stanovuje úhrada vodného a
stočného ve dvousložkové formě a navrhl platnost OZV od 4.7.2019. Poté navrhnul schválit OZV.

Zastupitelé hlasovali takto:



Pro: 6 hlasů; Proti: O; Zdrželi se: O
OZV3/19, kterou se stanovuje úhrada vodného a stočného ve dvousložkové formě byla
schválena s platností od 4.7.2019.

5. Projednání ceníku vodného a stočného

Starosta přednesl návrh ceníku vodného a stočného, který je v souladu s platnou legislativou.
Vodné: 500 Kč / odběrné místo a 25 Kč/m3
Stočné: 500 Kč I odběrné místo a 35 Kč/m3
Platnost nového ceníku od 4.7.2019.

Starosta dále uvedl, že očekávané náklady na stočné na rok 2019 jsou 187 tis. Kč, na vodné 126
tis. Kč, plán finanční obnovy 50 tis. Kč. Platby od spotřebitelů dle nového ceníku by měly pokrýt
73% očekávaných nákladů, 27% očekávaných nákladů bude hrazeno z rozpočtu obce. Starosta
dále uvedl, že hrazení velké části nákladů na vodné a stočné z obecního rozpočtu by v budoucnu
mohlo ohrozit případné čerpání dotací na jejich obnovu.

Dále starosta uvedl, že množství účtovaných m3 za stočné se bude určovat dle odebraného
množství vody pro vyúčtování vodného (dle vodoměru). V případě, že má někdo vlastní studnu a
neodebírá vodu z obecného vodovodu nebo má odběr nízký, ale přesto je napojen na splaškovou
kanalizaci, bude se stočné určovat dle směrných spotřeb daných legislativně a to aktuálně ve výši
35 m3 na osobu. Starosta dále uvedl, že bude možné poskytnout slevu pro ty, kteří se na adrese
trvalého pobytu dlouhodobě nezdržují (př. studenti).

Během následné diskuze pani Benešová upozornila, že navrhovaný ceník vodného a stočného dle
jejího názoru zatíží nejvíce rodiny s dětmi a důchodce a zda není možná nějaká vyjímka pro tyto
dvě skupiny. Starosta uvedl, že je proti jakýmkoli výjímkám ze systému.

Starosta poté navrhl hlasování o schválení ceníku vodného a stočného.

Zastupitelé hlasovali takto:
Pro: 4 hlasů; Proti: O; Zdrželi se: 2
Ceník vodného a stočného byl schválen s platností od 4.7.2019.

6. Projednání Plánu investic do obecního vodovodu a kanalizace na roky 2019-2022

Starosta představil plán investic do vodovodu a kanalizace na roky 2019 - 2022 (ke stažení na
www.obecradesin.cz. sekce veřejný vodovod (veřejná kanalizace), majetek, investice.

Starosta poté navrhl hlasování o schválení plánu investic do obecního vodovodu a kanalizace na
roky 2019 - 2022.

Zastupitelé hlasovali takto:
Pro: 6 hlasů; Proti: O; Zdrželi se: O
Plán investic do obecního vodovodu a kanalizace na roky 2019 - 2022 byl schválen.

7. Seznámení s úpravou rozpočtu č.3/2019
Starosta seznámil zastupitele s rozpočtovým opatřením č.3/2019.



Zastupitelé vzali toto rozpočtové opatření na vědomí.

8. Různé

a) Starosta informovalo jednání s vodoprávním úřadem ohledně ČOV, které proběhlo dne
14.6.2019 v Radešíně. Výsledkem jednání je, že kapacita ČOV je na svém limitu. Zástupci
vodoprávního úřadu doporučili provozovateli ČOV zakázat nové napojejí na kanalizaci a ČOV.

Starosta k tomu uvedl, že nebude povolovat nová napojení na splaškovou kanalizaci.

b) Součástí Plánu investic do obecního vodovodu a kanalizace na roky 2019-2022 je výměna
vodoměrů. Starosta k tomu uvedl, že se počítá s výměnou vodoměrů postupně ve 3 etapách
(každý rok 1/3), vodoměry budou nově ve vlastnictví obce a plánuje se pořídít vodoměry
s dálkovým odečtem (nebude tak již nutné vstupovat do nemovitostí při jejich odečtu).

Z řad přítomných občanů byl starosta tázán, zda je nutná nějaká kalibrace / ověřování vodoměrů,
jak často a kdo ho hradí. Starosta uvedl, že technické řešení ještě není zcela odsouhlaseno, ale že
dle vyhlášky Ministerstva průmyslu a obchodu MPO Č. 345/2002 Sb je ověřování vodoměrů
každých 6 let, a že náklady s tím spojené bude hradit obec.

Starosta: Ing. Radek Chocholáč

Místostarostka: Mgr. Jolana Tulisová
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Zapsala: Kateřina Hodulíková, dne 25.6.2019

Ověřovatelé zápisu: Jolana Tulisová

Zdeňka Benešová


